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Legnica, dnia 21 kwietnia 2021 r. 

  

 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

I N T E R P E L A C J A  nr 76/ IN /21 

 

Dotyczy: Naprawy ubytków w nawierzchni dróg miejskich, które nie zostały zrealizowane. 

 

Podstawa prawna: 
 

art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. 2016 
poz. 1764) 
 

 
            Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

mając na uwadze nieustanne i zasadne zapytania mieszkanek i mieszkańców Legnicy o termin 

realizacji napraw nawierzchni dróg miejskich, zwróciłam się z prośbą o pilną interwencję 

Zarządu Dróg Miejskich i wykonanie podstawowych napraw, które zagwarantowałyby 

bezpieczną komunikację na terenie miasta, w obszarze: 

 
 

1. al. Rzeczpospolitej 

2. ul. Pocztowej 

3. ul. Piastowskiej 

4. ul. Kartuskiej 

5. ul. Nowodworskiej 

6. ul. Złotoryjskiej 

7. ul. Muzealnej 

8. ul. Działkowej 

9. ul. Senatorskiej 

10. ul. Gwarnej 

11. ul. Chojnowskiej 

12. ul. Dziennikarskiej 

13. ul. Bilsego 

14. ul. Paderewskiego 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

         aleksandra.krzeszewska@op.pl 
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W odpowiedzi nr IK.0003.40.2021.IX z dnia 12 kwietnia zostałam zapewniona, iż: 

 

 
 

Mając na uwadze fakt, iż naprawy te są nieskuteczne i ubytki w drogach nie zostały 

naprawione, ponownie zwracam się o interwencję w tym temacie. 

Dodatkowo przekazuję informacje mieszkańców naszego miasta w sprawie łatania ubytków 

oraz bardzo proszę o odniesienie się do każdej z podanych poniżej kwestii: 

 

1.   
 

2.  
 

3.  
 

4.  
 

5.  
 

6.  
 

7.  
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Bardzo proszę o poważne potraktowanie tego uporyczwego problemu. 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi, wykazuję interes społeczny podjętego 

zagadnienia oraz to, że podjęty problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy, co wypełnia 

wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia  6 września 2001 r. o dostępie do 

informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też 

uważam, iż interpelacja jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących przepisów,  

jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta, a jednocześnie ma bezpośredni wpływ na 

poprawę bezpieczeństwa komunikacji na terenie Legnicy. 
  

  
 
 
 

  Z poważaniem 
 

Aleksandra Krzeszewska 


